

Environment, Social and Governance (ESG) Policy

Bapco Refining, a leading energy company, is committed to sustainably meeting the energy demand of the Kingdom of Bahrain by aligning its strategy with Bapco Energies strategy and the Kingdom of Bahrain's economic vision 2030, without compromising the health and safety of its employees, contractors, and local communities, and ensuring the protection of the environment.

This is achieved through a structured approach to implement its Environment, Social, and Governance (ESG) initiatives and programmes, creating value for its internal and external stakeholders, without having any adverse impact of its operations and activities on the health, safety and environment, or the Company's performance towards its Corporate Social Responsibility, with full compliance to the Kingdom of Bahrain's labour law and adherence to the Corporate governance and ethical business practices.

Bapco Refining shall deploy the latest technologies and sustainable practices to maximize the return on investment whilst maintaining the highest ESG standards enabling the reduction of its carbon footprint, with full compliance to the laws and regulations of the Kingdom of Bahrain. In absence of relevant local rules and regulations, internationally accepted standards will be adopted and followed as appropriate.

Bapco Refining shall identify its material topics covering the various environmental, social and governance aspects in accordance with the Global Reporting Initiative (GRI) Standards, which are focused towards driving value and creating better outcomes for the people, environment, and the economy of the Kingdom of Bahrain.

ESG is an integral part of Bapco Refining's business and culture, and the Company is committed to providing sufficient resources and encouraging the involvement of all employees, contractors and other interested parties in the implementation of this policy, to ensure the identified material topics are addressed, appropriate monitoring metrics are established and tracked, and progress is regularly communicated to its internal and external stakeholders in coordination with Bapco Energies.

This ESG policy shall be communicated to all employees across all levels and functions of the Company and shall be made publicly available through the Company website.

Date 24 December 2023

سياسة الشؤون البيئية والاجتماعية والحكمة

تلزם شركة بابكو للتكرير، كشركة رائدة في قطاع الطاقة، التزاماً مطلقاً فيما يتعلق بتلبية الطلب على الطاقة في مملكة البحرين بصورة مستدامة وذلك من خلال مواءمة استراتيجيةها في هذا الشأن مع استراتيجيات الشركة الأم "بابكو إنرجيز"، ومراعاة متطلبات الرؤية الاقتصادية لمملكة البحرين ٢٠٣٠، بما في ذلك الحفاظ على صحة وسلامة موظفي الشركة ومقاوليها والمجتمع المحلي، إلى جانب ضمان حماية البيئة.

ويتم تحقيق ذلك من خلال تبني نهج منظم لتنفيذ مبادراتها وبرامجها البيئية والاجتماعية والحكمة، وذلك على النحو الذي يخلق قيمة حقيقة للمعنيين الداخليين والخارجيين، ودون أن تكون لعمليات الشركة أي تأثيرات سلبية على الصحة والسلامة والبيئة، أو على وفاء الشركة بمسؤوليتها المجتمعية، مع الامتثال التام لقانون العمل في مملكة البحرين، والالتزام الكامل بمبادئ الحكومة والممارسات التجارية الأخلاقية.

وسوف تقوم شركة بابكو للتكرير بتطبيق أحدث التقنيات والممارسات المستدامة التي تمكّن الشركة من تقليل الانبعاثات الكربونية، مما يسهم بالتالي في تحقيق القدر الأقصى من العائد على الاستثمارات، مع الالتزام بمحافظتها على أعلى المعايير البيئية والاجتماعية والحكمة وامتثالها التام مع قوانين مملكة البحرين ولوائحها في هذا الشأن. وفي حال عدم توافر قواعد ولوائح محلية ذات صلة، فسوف تقوم الشركة باعتماد واتباع المعايير المقبولة دولياً وفق ما تجده مناسباً.

كما ستقوم شركة بابكو للتكرير بتحديد اهتماماتها الجوهرية ذات الصلة بمختلف الجوانب البيئية والاجتماعية والحكمة، وفقاً لمعايير المبادرة العالمية للتقارير (GRI)، والتي تركز على تعزيز القيمة، وخلق نتائج أفضل للأفراد والبيئة والاقتصاد الوطني لمملكة البحرين.

إن سياسة الشؤون البيئية والاجتماعية والحكمة (ESG) بالشركة هي جزء لا يتجزأ من أعمالها وثقافتها حيث تلتزم شركة بابكو للتكرير بتوفير الموارد الكافية، وتعمل على تشجيع مشاركة جميع موظفيها ومقاوليها والأطراف المعنية الأخرى، في تنفيذ السياسة المذكورة بهدف ضمان معالجة الموضوعات الجوهرية المحددة، وإنشاء وتتبع مقاييس الرقابة المناسبة، وإطلاع أصحاب المصلحة الداخليين والخارجيين بالتقدم المحرز في هذا الصدد وذلك بالتنسيق والتواصل المستمر مع شركة بابكو إنرجيز.

وتحظى الشركة بحرصاً كبيراً على إشراك كافة موظفيها من مختلف المستويات والمهام الوظيفية في سياسة الشؤون البيئية والاجتماعية والحكمة، كما ستكون هذه السياسة متاحة على موقع الشركة الإلكتروني.



Dr. Abdulrahman Jawahery

Chief Executive Officer

